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Bijna 2 jaar lang hebben we ruim 1000 uur gestoken in het vergaren van informatie en het voeren 
van gesprekken met alle betrokken partijen om u gemotiveerd en onderbouwd van informatie te 
kunnen voorzien.  

We hebben daarbij vaak te horen gekregen dat het al snel te technisch werd. Vandaag houden 
we het dan ook simpel en is tevens hét moment gekomen om onze conclusie van die vele uren 
werk met u te delen, en wel slechts in één zin.. 

Zonneparken zijn zinloos geworden! 

 
Aangezien ik echter enkele minuten de tijd heb gekregen wil ik toch enige onderbouwing met u 
delen. Mocht u daarna nog vragen hebben dan beantwoorden we die uiteraard graag. 

Even terug in de tijd, weet u nog waar het om begonnen is? Inderdaad, om energieneutraliteit. 
Zonneparken dragen echter niet meer bij aan energieneutraliteit. En het lijkt er inmiddels op dat  
ze daar bij de gemeente ook achter zijn gekomen want men heeft nu het plan opgepakt om 
woningen te gaan bouwen op de plek waar hun eigen ontwikkeling voor een zonnepark gepland 
is. En dan ook nog eens vóór 2050, het moment waarop we energieneutraal zouden moeten zijn.  

We waren dan ook verrast dit nieuws via de media te vernemen en positief gestemd dat de 
gemeente haar beleid zelf blijkbaar ook durft te actualiseren. Een goede stap vooruit wat ons 
betreft om de gebieden Esschebaan en De Vorst, beide trede 2 gebieden zoals de gemeente ze 
heeft betiteld, in te kunnen zetten voor ontwikkeling van woningbouw en uitbreiding.   
 
Een zonnepark is financieel ook niet meer interessant. Zeker niet voor 15 jaar zoals nu de 
bedoeling is bij de Esschebaan. De eerste 15 jaar zijn namelijk alleen maar kosten en hierdoor 
vloeit er werkelijk niks terug naar de gemeentekas, zoals u eerder wel is voorgerekend. Het zou 
immers 1,2 tot 1,5 miljoen op gaan leveren voor de samenleving. 

Wanneer u een negatief bindend advies uitbrengt zullen de verdere ontwikkelingen stoppen. 
Doet u dat niet dan zullen er helaas nog vele jaren gaan volgen tot aan de Raad van State toe om 
vervolgens te moeten besluiten dat er veel kostbare tijd, geld en energie verloren zijn gegaan. 

Door nu te stoppen wordt er ruimte geboden om nieuwe kansen te ontwikkelen en kan het team 
duurzaamheid van de gemeente zich bezig gaan houden met thema’s als energieopslag en 
nieuwe vormen van energie. Beide zaken die wel bijdragen aan energieneutraliteit en ook heel 
hard nodig zijn om de netcongestie op te lossen. 

Zonneparken dragen ook nooit of te nimmer bij aan het oplossen van netcongestie. Zelfs niet 
met een directe aansluiting of energiehub. Ze genereren immers energie op het moment dat we 
het juist uit het net moeten onttrekken. En opslag in dergelijk grote schaal om het later te 
gebruiken is niet mogelijk, wat een zonnepark dus echt nutteloos maakt. 

 



Wees dan ook verstandig en denk vooruit. De tijden zijn immers veranderd. Durf nu te kiezen 
voor een gewijzigd standpunt en kijk naar wat er wel mogelijk is, zoals het inzetten van thuis- en 
wijkbatterijen en zon op dak conform de zonneladder in trede 1. 

Als laatste wil ik nog kort reageren op enkele beweringen die de afgelopen periode zijn gedaan. 
Zo is er beweerd dat er claims zouden komen wanneer gestopt wordt met de ontwikkeling van 
de zonneparken. Dit is echter niet het geval aangezien de anterieure overeenkomst dit heeft 
afgedekt en het simpelweg ook een bedrijfsrisico voor de ontwikkelaar is.  

Ook werd er beweerd dat het zonde zou zijn van de tijd en geld die er al in gestoken zijn. Ik wil 
daar heel helder over zijn, er mee doorgaan zou er voor zorgen dat het nog veel meer tijd en geld 
zal gaan kosten. Verspilde moeite, tijd en geld die beter ingezet kunnen worden in actueel beleid 
waar we met z’n allen van zullen profiteren. 

Mijn oproep aan de raad is dan ook om een wijs besluit te nemen en een negatief bindend advies 
uit te brengen voor alle parken, er is immers een overvloed aan onderbouwing voor beschikbaar. 

 

Met vriendelijke groet, 

Joep van den Aker – Verdonk 
werkgroep GO (Gemotiveerd & Onderbouwd) 

 


